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PvdA/GL raadsvoorste

l

u noemt uw CWP zaai verder. En uw akkoord naar 

een krachtiger koggenland. Kunt u de verschillende 

titels uitleggen? Kracht en zaaien zijn namelijk 

andere thema's en wij begrijpen de samenhang niet

Politiek

PvdA/GL raadsvoorste

l

u heeft vijf raadsbrede thema's benoemd. Zonder dat 

u dit met de raad heeft besproken. Waarom heeft u 

dit nooit gedaan? En waarom hanteert u deze 

volgordelijkheid van thema's? en op welke wijze wilt 

u deze thema's invulling geven?

Politiek

PvdA/GL leeswijzer u geeft aan dat in 2019 er ruimte is voor nieuw 

beleid. Welke voorstellen heeft u hiervoor?

Politiek

PvdA/GL algemeen aan het presidium heeft PvdA/GL voorgelegd om een 

input sessie te organiseren voorafgaand aan de KN. 

Helaas is dit niet omarmd vanwege onvoldoende tijd 

om dit te organiseren. Op welke wijze zorgt u dat er 

input uit de raad komt, nu en in de toekomst?

Het college zal ook in december 2018 aan de agendacommissie voorstellen om een 

inputsessie te organiseren t.b.v. de Kadernota 2020. 

Welzijn 

Koggenla

nd

3 Overzicht 

begrotingsr

uimte 2019-

2022

De gevolgen van de meicirculaire laten een groot 

verschil in de budgettaire ruimte zien. Kunt u 

uitleggen hoe dit komt?  De uitleg in het 

Raadsvoorstel is mij niet helemaal duidelijk. 

De gevolgen van de meicirculaire worden vergeleken met de maartcirculaire. Dit 

komt door verlaging van de verwachte ontwikkeling van de lonen en prijzen 

(inflatie) ten opzichte van de maartcirculaire 2018.. Daardoor dalen de verwachte 

rijksuitgaven. Door de koppeling van het Gemeentefonds met de totale 

rijksuitgaven leidt dit tot een verlaging van de  uitkering,  uitgedrukt in een lagere 

uitkeringsfactor in de jaren 2020 tot en met 2022. Daarnaast kunnen gemeenten 

BTW terugontvangen uit het BTW Compensatiefonds. Dit fonds werkt met een 

plafond. Blijven de gemeenten met hun BTW declaraties onder dit plafond dan 

wordt het verschil toegevoegd aan het Gemeentefonds. In de circulaires tot en met 

maart 2018 ging de rijksoverheid uit van een overschot in het BTW 

Compensatiefonds en dat overschot werd dat al vast in het Gemeentefonds 

opgenomen. Dit is in de meicirculaire 2018 verlaten. Dit leidt tot een verlaging van 

€ 343 miljoen in 2019 en loopt op naar € 570 miljoen in 2022. Daardoor daalt het 
PvdA/GL 1 4,5 DVL en 

inwonerspar

ticipatie

u zoekt naar nieuwe manieren om inwoners te laten 

participeren. Wat zijn deze manieren dan? Ook wilt u 

inwoners meer betrekken. Kunt u concreet worden 

wat dit is en hoe u dit gaat doen? PvdA/GL had een 

motie ingediend over "Informeren gewoon Doen". 

Daar reageerde GBK op dat deze bij de KN besproken 

zou moeten worden. We willen graag dat u deze 

motie opnieuw bekijkt en betrekt bij de KN (opnieuw 

bespreken). Welke aandachtspunten neemt u hiervan 

over? (belanghebbenden)

We bouwen voort op onder andere de dorpsgesprekken, de inzet van e-participatie, 

de invoering van een klantmonitor en mogelijk ook een nieuwe vorm van Het 

Gesprek. Met elkaar inwonersparticipatie verder organiseren stellen wij voor. Het is 

aan de raad om een motie in te dienen. 



PvdA/GL 1 5 bedrijfsvoeri

ng

u wilt uw organisatie versterken. Wat is de reden dat 

u hierin niet samen optrekt met alle westfriese 

gemeenten of in KOM verband? En waarom belegt u 

niet een aantal taken bij uw gemeenschappelijke 

regelingen? Wat gaat u doen als u vanwege de 

krapte op de arbeidsmarkt geen personeel kunt 

aantrekken? Wat is dan uw plan B? 

Er wordt regionaal intensief samengewerkt en waar mogelijk worden medewerkers 

al regionaal ingezet. Recente voorbeelden binnen de regio is de inzet van 

medewerkers P&O, inkoopadviseurs en de functionaris gegevensbescherming. Ook 

nemen we in Westfries verband deel aan poolvorming (uitleen van personeel). De 

functies waarover gesproken wordt in de kadernota zijn specifiek gebonden aan 

Koggenland. Het betreft hier bijvoorbeeld (vanwege de groei van de afdeling én 

het beroep dat op ons zorgteam wordt gedaan) een ondersteuner voor de huidige 

teammanager Zorgteam. Uiteraard wordt bij elke vacature in kaart gebracht welke 

mogelijkheden er zijn (regionaal en lokaal) en wordt voor de meest effectieve optie 

gekozen. De krapte op de arbeidsmarkt is op dit moment merkbaar binnen een 

aantal specifieke vakgebieden. Om de continuïteit van onze dienstverlening te 

kunnen blijven garanderen, maken we gebruik van een flexibele schil. Op die 

manier kunnen we nieuwe medewerkers voorafgaand aan het vertrek van een 

ervaren medewerker inzetten en zelf opleiden om het gewenste niveau te 

bereiken. 

Naast het inzetten van een flexibele schil investeren we in jong talent door binnen 

de regio deel te nemen aan de traineepool. Daarnaast hebben we al vele jaren veel 

succes met het aanbieden van  stageplaatsen. Ervaring leert dat we met regelmaat 

oud stagiaires terugzien in onze organisatie.
Welzijn 

Koggenla

nd

1 7 Algemeen 

bestuur

Er is incidenteel € 50.000 nodig voor verbetering 
imago Koggenland. Wat gaat er gedaan worden? 

We willen ons imago versterken. Hiervoor gaan we o.a. met externe 

communicatieprofessionals onderzoeken hoe dat te bereiken. Afhankelijk van de 

aanbevelingen hebben we hiermee middelen beschikbaar om door te pakken. Er is 

een raming opgenomen van € 50.000,-. 
Welzijn 

Koggenla

nd

1 8 Openbare 

orde & 

veiligheid

Budget van € 10.000 incidenteel als pilot 
terugdringen drugsgebruik.  Blijft dit bedrag 

hetzelfde als inzet structureel wordt?  

Dit hangt af van de effecten van de pilot. 

Welzijn 

Koggenla

nd

1 9 Overzicht 

mutuaties

Mutuaties reserves bij begroting 2012. Deze is ruim 

13 miljoen, waarom is deze zoveel hoger dan bij de 

andere jaren? 

De €13 miljoen heeft betrekking op de realisatie van de onderwijshuisvesting 
Avenhorn De Goorn

PvdA/GL 2 12 sport en 

recreatie

wat bedoelt u met een op te stellen regelarm 

legesbeleid voor lokale initiatieven vanuit het 

verenigingsleven? En hoe verhoudt dit zich met de 

doe-teams/vitaal platteland initiatieven?

Hiermee wordt bedoeld dat verenigingen geen leges hoeven te betalen bij de 

organisatie van lokale evenementen. Dit om initiatieven te stimuleren. Het 

legesbeleid heeft geen relatie met de initiatieven van de doe-teams/vitaal  

platteland.

PvdA/GL 2 12 sport en 

recreatie

u zegt niets over alcoholgebruik onder jongeren bij 

sportvoorzieningen? Wat is uw aanpak hierop?

In het kader van het bovenregionale programma “ In control of alcohol” heeft 
Sportservice mede in  opdracht van Koggenland, gesprekken gevoerd met 

bestuursleden en de kantinecommissies van de voetbalverenigingen over het 

onderwerp alcohol en sportverenigingen. Met twee verengingen zijn vervolgacties 

afgesproken in de vorm van trainingen.

PvdA/GL 13 vrijwilligers u verwijst naar onderzoeksresultaten, welke zijn dit? Het onderzoek heeft nog niet plaats gevonden en staat gepland voor de tweede 

helft van 2018. 



PvdA/GL 2 13 zorg en 

voorziening

en

u wilt online trainingen geven voor het bespreekbaar 

maken van dementie. Waarom biedt u deze 

trainingen niet aan aan ondernemers zodat er 

handelingsrepertoire is om dementerende inwoners 

te helpen? Zij zijn ook degenen die klanten aan 

kunnen spreken om inwoners die dementerend zijn 

te begeleiden. Waarom gebruikt u het 

opleidingsbudget niet voor gemeente-ambtenaren 

om een training aan te bieden?

Alle inwoners van Koggenland kunnen mensen met dementie tegen komen in het 

dagelijks leven. Het is daarom van belang dat inwoners bekend zijn met dementie 

en weten hoe te handelen als zij iemand met dementie tegen komen. De online 

training wordt daarom beschikbaar gesteld aan alle inwoners en ondernemers van 

Koggenland.  

Welzijn 

Koggenla

nd

3 16 Overdracht 

taken 

HHNK/geme

ente

Wat is de status van deze onderhandelingen? In juni 2017 is er een intentieovereenkomst getekend met de WF7 voor de 

overdracht wegen van het HHNK naar de gemeentes. In maart 2018 is er een plan 

van aanpak opgesteld om te komen tot die overdracht. Uitgangspunt is: "De totale 

gemeentelijke lasten in elk van de Westfriese gemeenten mogen als gevolg van de 

overdracht van wegen vanuit het hoogheemraadschap niet hoger worden dan de 

huidige gemeentelijke belastingen, vermeerderd met de huidige wegenheffing uit 

de waterschapslasten. Uitgezonderd is de trendmatige verhoging". Op dit moment 

zijn de werkgroepen druk om te kijken wat dit allemaal in de praktijk betekent, 

praktisch en financieel. De verwachting is dat in het tweede kwartaal 2019 

besluitvorming kan plaatsvinden.

PvdA/GL 3 16 woningmark

t

wat zijn de consequenties van de provinciale 

structuurvisie op de 

woningmarkt/woningbouw/bestand? Aangezien de 

structuurvisie er vanuit gaat dat er niet meer in de 

landelijke omgeving gebouwd moet worden maar in 

de steden

Vorig jaar zijn de regionale woonvisie en het RAP (regionaal actieprogramma 

wonen) vastgesteld. Deze zijn ook goedgekeurd door GS en hierin zijn ook de 

woningbouwplannen en de aantallen opgenomen. De provinciale structuurvisie 

heeft hier geen invloed op. 

3 16 overdracht 

taken HHNK

Hoe staat het met de overdracht van de Bobeldijk 

aan de gemeente vanuit het HHKN 

Dit loopt paralel met overdracht taken HHNK/Gemeente

PvdA/GL 3 16 woningbedri

jf

op welke wijze neemt u de verduurzaming van het 

woningbestand, evenals de energietransitie hierin 

mee? 

Afhankelijk van de visie op het woningbedrijf (en de resultaten van de raadsbrede 

aanpak over de thema's Wonen en Duurzaamheid) zal een uitvoeringsprogramma 

voor het woningbedrijf worden opgesteld. De genoemde onderdelen zullen 

ongetwijfeld onderdeel zijn van het uitvoeringsprogramma. 

Welzijn 

Koggenla

nd

3 18 Invoering 

Omgevings

wet

Er is een raming van € 550.000 voor de implementatie 
van de Omgevingswet. Komen alle kosten van de 

implementatie voor rekening van de gemeentes, of 

betaalt het Rijk hier ook aan mee? 

In 2016 is een financieel akkoord Omgevingswet gesloten door o.a. het Rijk en de 

VNG. Het Rijk betaalt de investeringskosten die samenhangen met de invoering van 

de wet. Hierbij gaat het om eenmalige kosten voor de realisatie van de centrale 

digitale voorzieningen, het inrichten van centrale informatiepunten en 

invoeringsondersteuning. De gemeenten zijn zelf verantwoordelijk voor de eigen 

invoeringskosten. 

PvdA/GL 3 18 omgevingsw

et

waarom werkt u hierin niet samen met de andere 

westfriese gemeenten? Waarom draagt u deze taak 

niet over aan de RUD? Helemaal omdat u hiervoor 

ook nieuw personeel wilt werven?

Er wordt regionaal samengewerkt om te komen tot een uniforme en tijdige 

implementatie van de Omgevingswet in de 7 Westfriese gemeenten. Er is een 

Procesplan Regionale Implementatie Omgevingswet opgesteld als basis voor het 

gehele implementatietraject. Echter, de implementatie kent ook onderdelen die 

gemeente specifiek zijn en op lokaal niveau, maar wel met regionale afstemming, 

plaatsvinden. Hierbij gaat het om onderdelen die de eigen organisatiecultuur of 

structuur raken, lokale projecten/pilots, en dergelijke. Wij begrijpen niet waar u op 

doelt met nieuw personeel werven. 



PvdA/GL 3 19 bomenbelei

dsplan

Wat is volgens u de doelstelling een hoge kwaliteit 

van de leefomgeving? en waarom loopt u hierop 

vooruit? hoe zien we dit? wat is uw definitie van een 

boom (aangezien u ook struiken hieronder brengt)? 

bent u bereid om oude inheemse rassen en 

fruitbomen aan te planten? En het principe van 

voedselbos te omarmen?

Het doel van een hoge kwaliteit leefomgeving is om bij te dragen aan een gezonde 

woon - en werkomgeving waar het prettig leven is. Bomen zijn opvallende 

elementen in de buitenruimte. In het coalitieprogramma 2018-2022 is aangegeven 

dat er meer bomen moeten worden geplant. Het college wil hier niet mee wachten 

tot 2020 waarbij wij een (herziene) integrale visie willen opstellen op de 

leefomgeving. Om hier goed invulling aan te geven is een beleid noodzakelijk. Het 

bomenbeleidsplan gaat alleen uit van bomen en geen struiken. Een boom is een 

overblijvende plant met een verhoute stam en een kroon (kruin).  Er is geen 

eensgezindheid over de omschrijving van een boom (bron wikipedia). Het 

toepassen van inheemse rassen heeft zeker voorkeur en waar mogelijk is het 

PvdA/GL 3 19 bomenbelei

dsplan

bent u bereid om in dit bomenplan ook de parken en 

recreatieve voorzieningen te herzien? Te 

Ja, het wordt een integraal plan waar ook parken en recreatieve voorzieningen 

onder vallen.


